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Painter’s Sevag Armenian individual exposition, composed of 41 oil paintings and 1 watercolor painting, took place on July 6, at Hamazkayin Lucy Tutunjian Art Gallery. The exposition was sponsored by Souren and Sonia Sarkissian. Missak Terzian, referring to Armenian’s art and creations, confirmed that Sevag creates a new surreal universe out of his imagination. Terzian added that Sevag’s works contain geometrical forms, as well as forms picked by the nature, which are meaningful despite being chaotic-abstract. Gallery’s Director Hagop Havatian, in his turn, said the following: ‘’Sevag Armenian is one of the foundation pillars of this gallery. He has been permanently present in more than 90 expositions organized here, has participated in 6 collective expositions and today he comes forward with his individual exposition, where we will enjoy the product of more than a year’s work.’’

L’exhibition individuelle du peintre Sevag Arménian a eu lieu le 6 juillet, à la galerie Lucy Tutunjian. L’exhibition, sponsorisée par le couple Souren et Sonia Sarkisian, était composée de 41 peintures à l’huile et une à l’aquarelle. En parlant de l’art et des créations d’Arménian, Missak Terzian a confirmé que Sevag crée un nouveau surréel univers de son propre imagination. Terzian a ajouté qu’on y trouve des formes géométriques et des formes recueillies de la nature, qui sont significatives malgré leur aspect chaotique et abstrait. A son tour, le directeur de la galerie Hagop Havatian a dit : ‘’Sevag Arménian est l’un des piliers de fondation de cette galerie, il a été constamment présent à plus de 90 exhibitions et il a participé à 6 exhibitions et aujourd’hui il se présente avec son exhibition individuelle, lors de laquelle on va jouir du fruit de plus d’un an de travail’’. 

